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内容概要

　　《应用语言学》在全面分析国内外已有教材特点特色的基础上设计了自己的体系结构，力求反映
最新研究成果，把网络技术与语言学习、认知科学、语料库、语篇分析等整合其中。
本书可作为外国语言文学外国语言学及应用语言学专业研究生和中国语言文学应用语言学专业研究生
培养体系中的核心课程教材，以满足应用语言学课程建设之急需。
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书籍目录

总序前言1 Introduction to Applied Linguistics2 Methodology of Applied Linguistics3 Linguistics for Applied
Linguistics4 Language Transfer and Interlanguage5 Sociolinguistic Dimensions of Applied Linguistics6 Culture
Studies and Intercultural Communication7 Psycholinguistics and Multilingual Processing8 Corpus Linguistics and
Applied Linguistics9 Second Language Acquisition and Applied Linguistics10 Conversation Analysis in Language
Teaching11 Discourse Analysis and Language Teaching12 Syllabus Design for Language Teaching13 Learner
Factors and Individual Differences in Language Learning14 Testing and AssessmentReferences

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<应用语言学>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 4


